

自拍杆使用方法 1. 无线配对



长按拍照键 2 秒进入无线配对状态,打开手机端进入无线搜索状态,在搜索设备中点 蓝牙连接成功后自拍杆绿灯长亮。

2. 打开手机支架

将本品正面向上,背部手机支架向下 旋转90°打开 然后再将 使其面向前方手机支架顺时针旋转180°



3. 固定手机



将手机支架旋转至合适的位置拉开支架拉手,将手机安全固定在手机支架上。

4. 拍照



拍照前请确保手机相机设置中的音量键功能默认为快门键。 请使用无线遥控器进行拍照。

5.使用三脚架 (可选)



本品附带三脚架,打开底部三脚架,向上推动拉杆,把三脚架放在平稳的水平面上 即可开始自拍。

分离式无线遥控器



有效控制范围·10m 遥控器底部设有电池仓,请使用本产品要求的电池(CR1632)

保修反馈表(勾选)

3.保修设备在保修期内,在正常使用和维修的情况下,机器本身机件材料及功能出现问题、发生故障、 查验属实,本公司将提供免费修理和更换。以下情况恕不免费维修本公司的产品实行保修年限之内的

有限保修属于下列情况的设备故障 或损坏,不在有限保修之列,本公司不承担免费保修义务; 设备、

件已经超出了保修期; 客户未按照说明书要求,错误安装,保管及使用而造成的设备故障或损坏; 由非

本公司授权机构、人员拆卸而造成的设备故障或损坏。因意外因素或人为原因(包括如操作失误、刮伤

搬运、磕碰、输入不合适的电压和电流等)导致的设备故障或损坏;因自然灾害等不可抗力(如地震、

A. 按键无法操作 B. 无法配对设备 C. 无法充电

保修条例

1.保修卡请用户妥协保管,以做维修凭证

2.保修期限自购买之日起一年内

灾) 原因造成的产品故障或损坏。

D.其他 ___ 用户购买时间 购买的经销商 问题出现时间 用户联系方式





© 2020REMAXCopyrightandIntellectualPropertyRightNotice:

Allgraphics,text,drawings,software,photographs,videos,REMAX logo and other REMAXmarksonitsproducts,packagingandrelateddocumentsare subject toIntellectual Property Rights owned by Shenzhen Remax Co., Ltd. (including with outlimitation any trademark,copyright,patentright),ShenzhenRemaxCo.,Ltd.AllRightsReserved. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version of this Intellectual Property Rights Notice, the English version

©2020REMAX标志及其他REMAX标记都归深圳市睿禾科技有限公司所有。 若英文版本知识产权声明与中国版本知识产权声明有不同之处,请以英文版本为准。

Producer:REFINEINDUSTRIAL(ASIA)LIMITED ////// ShenzhenREMAXCo., Ltd.allrightsreserved //// Manufacturer:ShenzhenREMAXCo., Ltd. ///////



Usage method

1. Wireless pairing



Press and hold the Photo Button for 2 seconds to enter wireless pairing mode. Turn on the wireless function on your phone and search. Then click to connect with the green light remaining on after successful connection.

2. Phone holder

Place the stick face up and turn the holder on the back 90° downward to open. Then rotate 2



3.Phone Fixing



Rotate the phone holder freely to your appropriate position and pull open the holder

4.Photo Taking



5. tripod Using (Optional)



Separate Wireless Remote Control



Warranty Regulations

- L. Please keep the warranty card properly for maintenance certificate.
- 2. The warranty period is within one year from the date of purchase.
- 3. During the warranty period, under the condition of proper usage and maintenance, if the material or function of the machine itself has any problems or malfunctions, after inspection, the company will provide free repair and replacement. The following cases will not be repaired free of charge. The company's products are subject to a limited warranty within the warranty period. Equipment malfunctions, damages or any other failures that fall into the following situations are not covered in the limited warranty, and the company does not assume free warranty obligations: the equipmer parts and components being exceeded the warranty period; product malfunction or damage cause by customers' incorrect installation, storage, or usage of not being in accordance with the require ts of the instruction; product malfunction or damage caused by disassembly by personnel who are not authorized by the company; product malfunction or damage caused by accidental or man-made reasons, including operating errors, scratches, transporting, collisions, input of inappropriate voltag and current, etc.; product malfunction or damage caused by such force majeure as natural disasters (earthquakes and fires, etc.), "These pictures are for reference only, please refer to the actual product The company reserves the right of the final interpretation of this manual.

WARRANTY FEEDBACK FORM(TICK OFF)

A. Button mal-function	B. Unable to pair other device	
C. Can not recharge	D. Others —	
Buying time	Dealers of sale	
Time of problems	User's contact info	





© 2020REMAXCopyrightandIntellectualPropertyRightNotice:

Allgraphics,text,drawings,software,photographs,videos,REMAX logo and other REMAXmarksonitsproducts, packaging and related documents are subject to Intellectual Property Rights owned by Shenzhen Remax Co., Ltd. (including with outlimitation any trademark,copyright,patentright),ShenzhenRemaxCo.,Ltd.AllRightsReserved. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version of this Intellectual Property Rights Notice, the English version

©2020REMAX标志及其他REMAX标记都归深圳市睿禾科技有限公司所有。 若英文版本知识产权声明与中国版本知识产权声明有不同之处,请以英文版本为准。

Producer:REFINEINDUSTRIAL(ASIA)LIMITED //////////// ShenzhenREMAXCo., Ltd.allrightsreserved ////////// Manufacturer:ShenzhenREMAXCo., Ltd. /////// ServiceHotline:4006755178 ////////////

FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any

interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.